
 
 

 

Voorstel  Pagina 1 van 1 

 

 

 

Overdracht College-Raad 

 

Datum 4 oktober 2018 
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Voorgesteld besluit raad 

kennis te nemen van: 
De beantwoording van de artikel 45 vragen van Groens Links d.d. 10 september 2018 
inzake Walstroomvoorziening in de Prinses Margriethaven 
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Onderwerp Artikel 45 vragen Groen Links over walstroomvoorziening 

Versienummer V1. 

  

Portefeuillehouder Dogger, Anker 

  

Informant A.A. Verhagen 

Afdeling Fysieke Leefomgeving / Fysieke Leefomgeving 

Telefoon 038 498 2197 

Email AA.Verhagen@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45 vragen van Groens Links d.d. 10 september 2018 inzake  

Walstroomvoorziening in de Prinses Margriethaven  
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

In september 2018 heeft GroenLinks artikel 45 vragen gesteld aan het college van B&W inzake 

walstroomvoorziening aan de Prinses Margriethaven. Wij beantwoorden de vragen als volgt: 

 

Vragen/antwoorden 

1. Kan het college de raad informeren wat de status is van de verbeteringen in de 

walstroomvoorzieningen in de stad en die in de Prinses Margriethaven in het bijzonder?  

 

Antwoord: 

We weten dat de walstroomvoorzieningen  niet optimaal zijn en aan verbetering toe zijn. Voor 2019 is 

het onderzoek gepland om na te gaan welke op wijze en met welke randvoorwaarden we de 

voorzieningen het best kunnen verbeteren. In dit onderzoek nemen we mee welke gevolgen dit heeft 

voor de kostprijs per kilo watt uur. Daarbij gaan we na of het haalbaar is om dat tarief op te gaan 

leggen. 

 

2. Is het college op de hoogte van de subsidieregeling die thans bij de provincie Overijssel loopt? Zo 

niet, is het college bereid om de mogelijkheden tot versnelling van de plannen met ondersteuning 

van de provincie te onderzoeken?  

 

Antwoord:  

Nee, het college was niet op de hoogte van deze subsidieregeling. We onderzoeken de mogelijkheden 

om dit onderzoek versneld uit te voeren. 

 

 

3. Is het college voornemens om een generatorverbod in te voeren, zodra er een adequate 

voorziening in de haven(s) is getroffen?  

 

Antwoord: 

Als er adequate voorzieningen zijn aangelegd willen we dat deze ook gebruikt gaan worden. Het is dan 

ook logisch dat we het gebruik van deze voorziening verplicht gaan stellen. 

 

 

 

 

 

 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Vervolg 

De raad wordt op de hoogte gehouden van de uitkomst van het onderzoek  

Openbaarheid 

Deze informatie nota is openbaar 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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